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   Protokół  VIII sesji 
Rady Miejskiej we Włoszczowie 

z dnia  29 maja 2019 roku 
 

                Obrady ósmej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie  rozpoczęły się o godzinie 900  

i trwały do godzinny 1155. W obradach sesji uczestniczyło 14 radnych zgodnie z listą 

obecności (nieobecny radny Dariusz Gieroń).  

W sesji uczestniczyli również: 

1. Grzegorz Dziubek – Burmistrz Gminy, 

2. Sławomir Owczarek – Dyrektor Biura ds. Inwestycji, 

3. Henryka Skiba – Sekretarz Gminy, 

4. Dariusz Górski – Skarbnik Gminy, 

5. Monika Kowalska – Naczelnik Wydziału SO, 

6. Anna Malinowska – Naczelnik Wydziału OR, 

7. Michał Ślęzak –  Naczelnik Wydziału MRO, 

8. Włodzimierz Rak – Naczelnik Wydziału FIP, 

9. Maja   Kokowska – Radca Prawny, 

sołtysi, kierownicy jednostek organizacyjnych, Prezesi Spółek PGKiM i WZWiK 

oraz mieszkańcy Włoszczowy. 

Przewodniczący Rady - powitał wszystkich zaproszonych gości.  

Do punktu 1  

Przewodniczący Rady - otworzył obrady ósmej sesji VIII kadencji Rady Miejskiej  

we Włoszczowie. Stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 13 radnych 

i obrady są prawomocne.  

Na sekretarza obrad powołał Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  Krzysztofa Suligę.  

Do punktu 2 

Przewodniczący Rady – zwrócił się do Rady z pytaniem czy są uwagi bądź propozycje zmian  

do porządku obrad,  zmian do porządku obrad nie zgłoszono. Przewodniczący Rady 

zaproponował  wycofanie z porządku obrad w punkcie 5 podpunkt 2 projektu uchwały  

w sprawie „ określenia zasad i trybu postępowania o udzielenie dotacji na sfinansowanie 

prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytkach wpisanych  

do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych  

na obszarze Gminy Włoszczowa, oraz wprowadzenie w tym podpunkcie projektu uchwały  

w sprawie ”określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego”. 

Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie zmianę  porządku obrad.  

Głosowanie :  13 głosów „za” (jednogłośnie),  następnie poddał pod głosowanie zmieniony 

porządek obrad. 

Głosowanie: 13 głosów „za” (jednogłośnie) porządek obrad  został przyjęty. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie  prawomocności obrad, powołanie sekretarza obrad.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu  VII sesji  VIII kadencji Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

4. Informacja Burmistrza z realizacji uchwał z VII sesji Rady Miejskiej. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli 

oraz określenia sezonu kąpielowego w 2019 roku, 

2) określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego, 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad korzystania z obiektów Ośrodka Sportu 

i Rekreacji we Włoszczowie, 

4) określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości  

za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych oraz górnych stawek opłaty za usługi w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są 

obowiązani do ponoszenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 
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rzecz gminy, 

5) zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2019 rok, 

6) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu, 

7) wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego na pokrycie udziałów 

w podwyższonym kapitale zakładowym jednoosobowej spółki  Gminy Włoszczowa- 

Włoszczowski Zakład Wodociągów i Kanalizacji Sp. z.o.o. 

6. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Włoszczowa z organizacjami  

7. pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności   

8. pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2018. 

9. Raport o stanie Gminy Włoszczowa za 2018 rok. 

10. Przyjęcie protokołu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

we Włoszczowie. 

11. Sprawy różne. 

12. Zamknięcie obrad. 

   

Do punktu 3                                                                                                                                                                                                                                                

Przyjęcie  protokołu VII sesji  Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Przewodniczący Rady -  zwrócił się do Rady informując, iż protokół  VII sesji  Rady 

Miejskiej VIII kadencji z dnia 16 kwietnia 2019r. pozostawał do wglądu w Biurze Rady  

Miejskiej, każdy radny miał możliwość zapoznania się i wniesienia uwag.  Zapytał czy  są  

uwagi co do treści protokołu. W związku z tym, że nie zostały zgłoszone żadne uwagi co do 

treści protokołu, protokół poddany został pod głosowanie. 

Głosowanie: 13 głosów „za” (jednogłośnie) -  protokół został przyjęty. 

Do punktu 4 

Informacja Burmistrza Gminy z realizacji uchwał z  VII  sesji  Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady – poprosił Burmistrza o przedstawienie informacji z realizacji uchwał. 

Burmistrz - poinformował, iż na VII sesji Rady Miejskiej w dniu 16 kwietnia  2019r. podjęto 

9 uchwał, które przekazano: 

− w dniu 17 kwietnia 2019 r. Wojewodzie Świętokrzyskiemu w trybie art. 90 ustawy z dnia  

8 marca 1990r. o samorządzie gminnym – 5 uchwał, 

− w dniu 17 kwietnia 2019r. Regionalnej Izbie Obrachunkowej – w trybie art.11 ustawy 

z dnia 7 października 1992r. o regionalnych izbach obrachunkowych – 4 uchwały, 

−  do ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Świętokrzyskiego w trybie art. 15 

ust. 1 ustawy z dnia 20 lipca 2000r. o ogłoszeniu aktów normatywnych i niektórych aktów 

prawnych - 4 uchwały. 

Burmistrz przedstawił sposób realizacji uchwał podjętych na VII sesji. Poinformował 

również, że w okresie między sesjami wydał 12 zarządzeń dotyczących funkcjonowania 

Urzędu i jednostek organizacyjnych. 

Do punktu 5.1 

 wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli oraz 

określenia sezonu kąpielowego w 2019 roku 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały. 

Nie było zgłoszeń, odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia,  

a po jej odczytaniu  przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr VIII/51/19 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie 

wykorzystywanego do kąpieli oraz określenia sezonu kąpielowego w 2019 roku. 

Do punktu 5.2 

określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały, 

pytań nie zgłoszono, odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, 

a po jej odczytaniu  przystąpiono do głosowania.  
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W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie  14 głosami ”za”(jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr VIII/52/19 w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku 

energetycznego. 

Do punktu 5.3 

zmieniająca uchwałę w sprawie zasad korzystania z obiektów Ośrodka Sportu i Rekreacji 

we Włoszczowie 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie uchwały, pytań nie 

zgłoszono, odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, a po jej 

odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za”(jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr VIII/53/19 w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie zasad korzystania 

z obiektów Ośrodka Sportu i Rekreacji we Włoszczowie. 

Do punktu 5.4 

określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi 

w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych oraz 

górnych stawek opłaty za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych ponoszonych 

przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały, 

pytań nie zgłoszono, odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia.  

Radny Mirosław Małecki – zwrócił się do Przewodniczącego Rady o odczytanie aktualnych 

i proponowanych stawek. 

Przewodniczący Rady – poprosił pana Pawła Strączyńskiego Prezesa WZWiK 

o przedstawienie stawek. 

Prezes WZWiK –powiedział, że stawki w poszczególnych strefach przedstawiają się 

następująco: 

I strefa  8,32 zł  proponowana stawka      18,00 zł, 

II strefa 10,04 zł  proponowana stawka    19,60 zł, 

III strefa 13,07 zł proponowana  stawka   22,40 zł 

Są to górne stawki, które będą obowiązywały na terenie Gminy Włoszczowa. Usługa jest 

świadczona przez prywatne firmy oraz WZWiK. Podwyżka będzie wynosiła 3,70 zł netto. Ta 

podwyżka była uzgodniona z prywatnymi firmami, należy zaznaczyć iż od 10 lat stawki nie 

były waloryzowane, gdyby obowiązywała górna stawka to i tak jest ona najniższa w 

województwie Świętokrzyskim za wywóz nieczystości ciekłych ze zbiorników 

bezodpływowych.    

Przewodniczący Rady – zapytał czy są jeszcze pytania, więcej pytań nie wniesiono. 

Przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie  11 głosami ”za” 2 głosy wstrzymujące  

podjęła uchwałę Nr VIII/54/19 w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych 

przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych oraz górnych stawek opłaty za usługi 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, 

którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

na rzecz gminy. 

Do punktu 5.5 

zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2019 rok 

Dariusz Górski Skarbnik Gminy  - poinformował, iż do pierwotnego projektu uchwały 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2019 rok została wprowadzona jedna 

poprawka związana z wnioskiem w ramach funduszu sołeckiego sołectwa Kąty, a mianowicie  

zwiększenie o kwotę 10,000 zł na zakup kosiarki dla sołectwa Kąty , z tego kwota 7500,00 zł 

przeniesienie w ramach funduszu sołeckiego sołectwa Kąty, 2500,00 zł zostaje zwiększona 
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kwota pochodząca z własnych środków Gminy. W załączniku Nr 3 została zwiększona kwota 

o 10000,00 zł pozycja nr 16 zakup kosiarki - traktora dla sołectwa Kąty. Po zmianach plan 

dochodów i wydatków   zwiększono o kwotę 261625,00 złotych. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać jeszcze głos w sprawie 

uchwały, pytań nie zgłoszono, odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej 

i uzasadnienia, a po jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za”(jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr VIII/55/19 w sprawie zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2019 rok. 

Do punktu 5.6 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać jeszcze głos w sprawie 

uchwały, pytań nie zgłoszono, odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej 

i uzasadnienia, a po jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za”(jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr VIII/56/19 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Włoszczowskiemu. 

Do punktu 5.7 

wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego na pokrycie udziałów w podwyższonym 

kapitale zakładowym jednoosobowej spółki  Gminy Włoszczowa- Włoszczowski Zakład 

Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać jeszcze głos w sprawie 

uchwały, pytań nie zgłoszono, odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej 

i uzasadnienia, a po jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za”(jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr VIII/57/19 w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego na 

pokrycie udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym jednoosobowej spółki  Gminy 

Włoszczowa- Włoszczowski Zakład Wodociągów i Kanalizacji Sp. z.o.o. 

Do punktu 6 

Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Włoszczowa z organizacjami  

 pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności   

 pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2018 

Przewodniczący Rady – nadmienił, iż sprawozdanie zostało omówione na posiedzeniu stałych 

Komisji Rady Miejskiej, zapytał czy ktoś chciały zabrać głos w tej sprawie, pytań nie 

zgłoszono przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za”(jednogłośnie) przyjęła 

Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Włoszczowa z organizacjami  

 pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności   

 pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2018. 

 

W takcie trwania obrad na salę przybył wcześniej nieobecny radny Jerzy Wiśniewski oraz 

Dariusz Czechowski Starosta Włoszczowski od tego momentu radni obradują w składzie 14 

osobowym. 

Do punktu 7 

Raport o stanie Gminy Włoszczowa za 2018 rok 

Przewodniczący Rady – poinformował, iż w znowelizowanej w 2018 roku ustawie 

wprowadzono nowy obowiązek dla Gmin, co roku do 31 maja organ wykonawczy musi 

przedstawić Radzie Miejskiej raport o stanie gminy. Raport ma obejmować podsumowanie 

działalności Burmistrza  w roku  poprzednim, w szczególności ma omówić realizację polityk, 

programów, strategii i uchwał Rady Miejskiej. Poinformował, iż na dzisiejszej sesji Rady nie 

będzie dyskusji, Raport będzie rozpatrywany na sesji w miesiącu czerwcu na której będzie 

udzielone absolutorium Burmistrzowi. 

Przewodniczący Rady – poprosił pana Burmistrza o przedstawienie Raportu.  

Burmistrz – podziękował naczelnikom, kierownikom jednostek oraz sekretarzowi Gminy za 
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wkład pracy w przygotowanie tego obszernego dokumentu. Raport  o stanie Gminy 

Włoszczowa za 2018 rok to obszerny dokument  który zawiera realizację: 

➢ Strategii rozwoju gminy, 

➢ Studium uwarunkowań  i kierunków zagospodarowania  przestrzennego  Gminy 

Włoszczowa, 

➢ Programu ochrony środowiska dla Gminy Włoszczowa na lata 2016-2019 z perspektywą 

na lata 2020-2023. 

➢ Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Włoszczowa na lata 2014-2018r. 

➢ Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gmina Włoszczowa na lata 

2017-2032 

➢ Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Włoszczowa 

➢ Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych oraz 

Gminnego Programu  Przeciwdziałania Narkomanii 

➢ Programu współpracy Gminy Włoszczowa z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotów wymienionych w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2018r. 

➢ Programu profilaktyki zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego(HPV) na lata 2015-

2018”. 

 W raporcie przedstawione zostały również zadania realizowane w 2018r. polegające na 

zaspokajaniu potrzeb wspólnoty, o których mowa w art. 7 ustawy o samorządzie gminnym.  

Z uwagi na obszerność dokumentu Burmistrz nie przedstawiał całego dokumentu, 

szczegółowo, zdał sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwoju Gminy Włoszczowa na lata 

2015-2024. 

Poinformował również, że raport  rozpatrywany będzie podczas sesji w czerwcu, na której 

podejmowana będzie uchwała rady miejskiej w sprawie udzielenia lub nieudzielenia 

absolutorium burmistrzowi. Raport rozpatrywany będzie w pierwszej kolejności. Nad 

przedstawionym raportem o stanie gminy przeprowadza zostanie debata. W debacie nad 

raportem o stanie gminy mieszkańcy gminy mogą zabierać głos. Termin zgłoszenia zamiaru 

zabrania głosu przez mieszkańców upłynął w dniu wczorajszym. Raport w dniu dzisiejszym 

otrzymali radni natomiast dla mieszkańców Gminy udostępniony zostanie w dniu dzisiejszym 

w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Włoszczowa. 
Do punktu 8 

Przyjęcie protokołu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we Włoszczowie 

Przewodniczący Rady – poprosił radnego Czesława Młynarczyka Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej we Włoszczowie o przedstawienie protokołu. 

Przewodniczący Komisji Czesław Młynarczyk – odczytał treść protokołu pokontrolnego 

z przeprowadzonej kontroli w sołectwie Rogienice z wydatkowania środków finansowych 

w ramach funduszu sołeckiego za 2018 rok. Stwierdził, że środki finansowe zostały 

wydatkowane zgodnie z przeznaczeniem. Komisja nie wniosła żadnych zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są pytania do przedstawionego protokołu pokontrolnego 

Komisji Rewizyjnej, pytań nie wniesiono przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 

protokołu. 

Głosowanie: 14 głosów „za” (jednogłośnie) protokół został przyjęty. 

Do punktu 9 

Sprawy różne 

Przewodniczący Rady  - zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawach różnych. 

Radny Roman Sybis – poinformował, iż w miesiącu lutym br. złożył interpelację w sprawie 

naprawy ubytków nawierzchni drogi na osiedlu Brożka, ubytki w nawierzchni drogi zostały 

naprawione w krótkim terminie i za to podziękował w imieniu własnym jak i mieszkańców 

osiedla Brożka, Burmistrzowi i jego służbom. 

 

https://sip.lex.pl/#/document/17030487?unitId=art(3)ust(3)&cm=DOCUMENT
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Radny Zbigniew Woldański – zwrócił się do pana burmistrza w sprawach: 

➢ projekt na instalację fotowoltaikę trwa już od dłuższego czasu. Zapytał na czym 

polega problem, że przekładany jest kolejny raz termin przetargu, ostatni wyznaczony 

na dzień 4 czerwca, 

➢ zapytał o wzrost kosztów energii elektrycznej, które ponosi Gmina w związku 

z podwyżkami cen, jaki to jest %, 

➢ w sprawie ulicy Zielonej mieszkańcy chcieliby znać więcej informacji nie tylko tych 

z prasy i kiedy remont będzie  realizowany. 

 Pani nauczycielka informatyki z ZPO Nr 1 we Włoszczowie – poinformowała, iż będąc 

członkiem OKW Nr 3 we Włoszczowie w wyborach do Parlamentu Europejskiego, które 

odbyły się w dniu 26 maja br. widziała jak wielu starszych wyborców miało trudności 

z odnalezieniem właściwego dla ich miejsca zamieszkania lokalu wyborczego. Wiele osób 

rezygnowało z udziału w wyborach, ponieważ jak się okazało ich lokal wyborczy jest  

w innym niż sądzili miejscu. Podobnie sytuacja wyglądała w innych lokalach wyborczych, 

jak stwierdzili to członkowie tamtych komisji np. mieszkaniec ulicy Partyzantów ma bliżej do 

lokalu wyborczego w Hali Sportowej, a musi głosować w Bibliotece Publicznej. Ponadto 

również mieszkańcy ulicy Czarnieckiego głosują w Hali Sportowej, a mają bliżej do 

Biblioteki Publicznej. Mieszkańcy ulicy Polnej, Południowej mają lokal wyborczy na Hali 

Sportowej, a   bliżej jest do lokalu w  ZSP Nr 2 ulica Koniecpolska. Jest odczucie, że te 

obwody zostały podzielone zbyt odlegle, może te spostrzeżenia będą wzięte pod rozwagę  

przy następnych wyborach.  

Druga sprawa,  jako inicjator i koordynator szkolnego projektu 100 lat Niepodległej 

w sprawozdaniu, które Rada przyjmowała  program ten nie został uwzględniony. W realizację 

tego projektu zaangażowanych było 150 osób, w tym uczniowie i ich rodzice.  

Na stronie Internetowej Urzędu Gminy Włoszczowa została zamieszczona informacja, iż 27 

maja  obchodzony jest Dzień Samorządu Terytorialnego, jak to podkreślił Burmistrz jest to 

święto nie tylko tych osób, które zasiadają w Radach Gmin i warto podkreślić, że tego dnia 

obchodzimy święto całej lokalnej społeczności. Samorząd to jesteśmy  my wszyscy 

wspominał Burmistrz, są to bardzo mądre i piękne słowa stwierdziła pani. Na zakończenie 

swojego wystąpienia złożyła życzenia dla wszystkich samorządowców, aby ich praca służyła 

dobru wszystkich mieszkańców Gminy. 

Mirosław Koćwin Sołtys sołectwa Czarnca  - poinformował, iż na drodze prowadzącej 

z Czarncy do miejscowości Kąty jest sporo dziur co stwarza spore niebezpieczeństwo w ruchu 

drogowym. Zapytał czy ta droga zostanie i w jakim czasie wyremontowana. 

Radny Mirosław Małecki – odniósł się do zadanego pytania sołtysa Koćwina poinformował, 

iż w dniu wczorajszym odbyła się rozmowa w Zarządzie Dróg Powiatowych i w dniu 

dzisiejszym droga będzie remontowana. 

Burmistrz - odniósł się do zadanych pytań: 

Radnego Zbigniewa Woldańskiego  

➢ sprawa fotowoltaiki - odbędzie się trzeci przetarg, we wcześniejszych przetargach 

były kwoty wyższe niż zakładano. Może ten trzeci przetarg okaże się korzystny, jeśli 

nie to będzie trzeba od tego programu odstąpić, tak jak to zrobiło już kilka Gmin  

w naszym województwie nawet w ościennych Gminach : Krasocin, Kluczewsko. Nie 

jest realizowany ten program, ogłaszane są dalsze przetargi.  

➢ wzrost ceny za energię elektryczną - cena energii elektrycznej miała nie wzrastać. 

Gmina Włoszczowa ogłosiła przetarg na dostawę energii na oświetlenie uliczne i do 

instytucji gminnych, najtańsza oferta to wzrost o 53%.  Czyli znacznie więcej niż było 

do tej pory, a miało nie być podwyżki. Padały deklaracje, że  jeśli podwyżki jednak  

będą to samorządy otrzymają subwencję wypłacaną przez Rząd.  Tak się nie stało, 

trzeba płacić z własnych środków kosztem  innych zadań, które powinny być 

realizowane. 

➢ ulica Zielona -  Gmina Włoszczowa,  aplikował o dofinansowanie na  przebudowę 

i remont tej ulicy. Uzyskałem informację, że jesteśmy na liście z dofinansowaniem. 
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Gmina była na liście rezerwowej, w wyniku oszczędności po przetargach z zadań 

realizowanych przez inne Gminy oraz wycofania się Gmin z wcześniej 

zaplanowanych do realizacji zadań po trzech latach oczekiwania, Gmina Włoszczowa 

znalazła się na liście z dofinansowaniem. Na dzień dzisiejszy jeszcze nie jest 

podpisana umowa. 

Do sprawy dotyczącej lokalizacji poszczególnych obwodów głosowania odniesie się 

Sławomir Owczarek Dyrektor Biura ds. Inwestycji, lecz należy wspomnieć, iż było 

Ogłoszenie Burmistrza o okręgach wyborczych wywieszone zostało na tablicach 

ogłoszeniowych jak również za pośrednictwem strony Internetowej Urzędu Gminy. Burmistrz 

podziękował wszystkim mieszkańcom, którzy wzięli udział w tych wyborach. 

Temat następny 100 lat Niepodległej - temat ten był poruszany przez panią radną Annę 

Błaszczyk, że ten projekt nie został umieszczony w sprawozdaniu. Sprawozdanie dotyczyło 

Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami. Burmistrz podkreślił, że z wielkim szacunkiem 

i podziwem podchodzi do wszystkich inicjatyw o charakterze patriotycznym, kształtujących 

postawę młodych patriotów,  za to należą się słowa podziękowania na ręce pani jako 

inicjatorki i koordynatorki. Niemniej jednak to nie jest zadanie, które wpisuje się jako 

komponent w Program Opieki nad Zabytkami. 

Radna Anna Błaszczyk – stwierdziła, że należy się trzymać konsekwentnie tej terminologii, 

bo inne działania w tym sprawozdaniu zostały wpisane, albo mówimy o zabytkach  albo 

poszerzamy bo przecież nauczyciele, mieszkańcy pracują na rzecz naszego miasta i gminy 

realizując programy patriotyczne. Lata 2018 i 2019 są wyjątkowe,  związane są ze 100-leciem  

Niepodległości i choćby z tego względu te działania powinny być ujęte. 

Monika Kowalska Naczelnik Wydziału SO -  poinformowała, iż w programie  były ujęte 

również  działania  dotyczące dziedzictwa kulturowego ale konkretnie dotyczącego naszego 

regionu, Niepodległa nie była wpisana w ten program, dlatego tego nie ujęto w sprawozdaniu. 

Radny Stanisław Klapa -  zwrócił się z pytaniem do Dariusza Czechowskiego Starosty 

Włoszczowskiego, 

➢ zapytał kiedy powstanie  budowa wiaduktu na przejeździe kolejowym Międzylesie – 

Motyczno,  

➢ czy Powiat ma w swoich planach remont drogi w Motycznie. 

Dariusz Czechowski Starosta Włoszczowski – powitał wszystkich uczestników biorących 

udział w sesji Rady Miejskiej i stwierdził, że od dziś jeśli czas na to pozwoli częściej będzie 

uczestniczył w obradach. Odpowiadając na zadane pytanie przez radnego Stanisława Klapę 

powiedział, że będą przeprowadzane wstępne remonty dróg powiatowych. Z terenu Gminy 

Włoszczowa jest   zgłoszonych 12 dróg  do Programu Fundusz Dróg Samorządowych,  w tym  

również droga w Motycznie, nie wiadomo ile i czy w ogóle Powiat otrzyma środki finansowe 

na remont tych dróg. Powiat będzie się zwracał do Burmistrza o wsparcie finansowe do 

remontów dróg, ponieważ sytuacja finansowa Starostwa Powiatowego jest trudna. Szpital za 

2018 rok zamknął się stratą ponad  6 milionów złotych, aby nie likwidować Szpitala Powiat 

musi pokryć kwotę około 5 milionów złotych po odjęciu amortyzacji. Ponadto w październiku 

2018 roku został podjęty kredyt  w kwocie 1,6 miliona złotych oraz pożyczka w kwocie 1,4 

miliona złotych na termomodernizację.  Łącznie Starostwo jest zadłużone na kwotę powyżej  

7 milionów złotych. Starostwo otrzymało promesę na kwotę 1.358.740 złotych w zakresie 

dróg powiatowych. W tej promesie jest jedna droga z terenu Gminy Włoszczowa, 

w Koniecznie  nieduży odcinek, około 560 metrów bieżących. Promesa z „powodziówek” to 

kwota  779 tysięcy złotych, na dwa zadania czyli remont przepustu koło Młyna w drodze 

w kierunku Radkowa  i  Bebelno - Rogienice na odcinku drogi 1158 metrów, na to zadanie 

wystarczyło środków finansowych wydatkowano 394 tysięcy złotych. Palący temat remont 

ulicy Wiśniowej we Włoszczowie, Gmina Włoszczowa zorganizowała na to zadanie przetarg, 

otwarcie ofert nastąpiło w dniu10 maja 2019 r. po wyłonieniu oferenta zostanie podpisana 

umowa, zadanie ma być wykonane do końca października.    

Andrzej Bąba Sołtys sołectwa Wola Wiśniowa – poinformował, iż odbyła się rozmowa 

w Starostwie dotycząca objazdu w razie jakiegoś nieszczęścia we Włoszczowie można byłoby 
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samochody skierować tą drogą do Podlipia, zrobiona została tylko droga z tłucznia do 

przepompowni ścieków, dalej  ta droga biegnie przez teren Lasów Państwowych należałoby 

wspólnie z Nadleśnictwem tę drogę zrobić włączyć do tego zadania jeszcze Gminę 

Włoszczowa. Droga do ostatnich zabudowań ma około 300 metrów jest niszczona przez 

samochody z oczyszczalni ścieków należałoby ta drogę wyremontować.  

Starosta Włoszczowski -  Cyt. „powiedział, że był na wizji lokalnej na tej drodze. Sprawdzane 

były granice i okazało się, że droga w dokumentacji nie istniej natomiast w terenie jest. Nie 

jest wyznaczona jako działka po której się jeździ tylko jest to jeden obszar leśny. W dalszym 

ciągu będą prowadzone rozmowy z Nadleśnictwem.   

Poruszony został temat wiaduktów - będą musiały być remontowane przez Starostwo. Jest 

podpisane porozumienie przez poprzedni Zarząd, że  odszkodowania za grunty, a jest ich 5 ha 

poniesie Starostwo. Na dzień dzisiejszy prowadzone są rozmowy z PKP S.A PLK 

z Nadleśnictwem oraz z prywatnym właścicielami, wydana jest decyzja na budowę i remont.  

W ciągu 60 dni ma być zakończone postępowanie, w którym określona zostanie wysokość 

odszkodowania. Wojewoda Świętokrzyski przyznał 30 tysięcy złotych na opracowanie 

operatów szacunkowych, aby opracować operaty szacunkowe, odszkodowania dla 

prywatnych właścicieli, a są to grunt o pow. 1,94 ha i Starostwo musi wypłacić 

odszkodowanie. Prowadzone są rozmowy na temat umorzenia odszkodowania ze strony PKP, 

gdyż Starostwo nie posiada środków finansowych”. 

Radny Zbigniew Woldański – zapytał o budowę wiaduktu na przejeździe kolejowym w Woli 

Wiśniowej. 

Starosta Włoszczowski – stwierdził, że  Starostwa nie stać jest na budowę wiaduktu, są to 

dość duże koszty, a ponadto Starostwo otrzymało decyzję z Nadzoru Budowlanego 

w Kielcach zobowiązującą do wyremontowania trzech wiaduktów, 2 na terenie Gminy 

Secemin i 1 w Gminie Włoszczowa na drodze w kierunku Łachowa. Tam już są prowadzone 

prace zabezpieczające, okrywa z siatki  aby kawałki betonu nie spadały na tory to 

zabezpieczenie z siatki kosztuje 600 tysięcy złotych.  

Przewodniczący Rady – podziękował Staroście za udzielenie odpowiedzi na zadane pytania. 

Burmistrz – podziękował Staroście za złożoną deklarację współpracy na rzecz rozwoju sieci 

dróg na terenie naszej Gminy, Burmistrz stwierdził, że jeśli będzie miał przyzwolenie Rady 

również deklaruje współpracę  w celu rozwoju dróg powiatowych, które przebiegają przez 

Gminę Włoszczowa. Cyt.: „Wszyscy życzylibyśmy sobie panie Starosto, aby ta współpraca 

przynosiła wymierne efekty, aby wyremontować jak największą ilość dróg, więcej niż 

w poprzedniej kadencji, gdzie wyremontowano 15 km dróg powiatowych, wspólnie gmina 

i powiat. W swoim wystąpieniu pan Starosta nawiązał do kwestii dotyczącej Szpitala, Gmina 

Włoszczowa od początku roku umarza podatki od nieruchomości ZOZ-u Włoszczowa.  

Poruszona została sprawa wiaduktu na przejeździe kolejowym w Woli Wiśniowej -odbyło się 

spotkanie z udziałem poprzedniego Zarządem Powiatu, Gminy Włoszczowa  z Dyrekcją PKP 

na tamten dzień spotkania to samorządy musiałyby ponieść koszt w granicy 20 milionów 

złotych, aby wybudować wiadukt na drodze powiatowej. Nie stać jest samorząd, aby wyłożyć 

20 milionów złotych na tę budowę, PKP deklarowało dokumentację i niewielkie wsparcie.   

Odnośnie skrzyżowania na obwodnicy ŚZDW wystąpił o ZRID do Wojewody, trwa 

postępowanie  w sprawie obwodnicy,  zakończone zostanie pod koniec czerwca z początkiem 

lipca, skrzyżowanie o ruchu okrężnym, a skrzyżowanie równorzędne była interwencja 

natomiast działania, które podjęte były wcześniej poprzedzone analizami intensywnością 

ruchu nie wskazywały na potrzebę budowania ronda. Założenia obwodnicy są takie, że 

obwodnicą ma się odbywać ruch w sposób płynny, jak najmniej skrzyżowań. Te zadania, które 

są realizowane administracyjne decyzja środowiskowa  na skrzyżowanie o ruchu 

równorzędnym czy skrzyżowanie z drogą pod porządkowaną z drogą główną to cała 

procedura musiałaby być przeprowadzona od nowa. Natomiast wszelkie przepisy, 

uwarunkowania budowy tej obwodnicy nie wskazywały na budowę ronda.” 

Sławomir Owczarek Dyrektor Biura ds. inwestycji -  odniósł się do wcześniej zadanego 

pytania pani nauczycielki w sprawie obwodów głosowania - powiedział, iż ponad rok temu na 
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tej sali Rada Miejska podejmowała  uchwałę odnośnie obwodów do głosowania, nowych 

siedzib obwodowych komisji wyborczych. Do tego przymusił ustawodawca, bez względu na 

to czy w Gminie zmieniała się ilość mandatów czy nie, wszystkie Gminy w Polsce musiały 

podjąć takie uchwały. Podjęcie takiej uchwały to nie jest  dobrowolność Rady, że radni sobie 

wymyślają „którędy ma iść” obwód tylko reguluje to szereg przepisów. Bez względu na to  

jakby nie podzielić na okręgi to i tak znajdą się mieszkańcy niezadowoleni. Projekt tego 

podziału był poddany do zaopiniowania i konsultowany z Komisarzem Wyborczym 

w Kielcach, który nie wniósł żadnych zastrzeżeń  do tego podziału. Nie ma dowolności, 

musimy respektować przepisy ustawowe, które mówią jak należy dzielić te okręgi. To, że 

część ludzi nie mogła trafić do  komisji, to się zdarza. Były obwieszczenia zamieszczone 

w Internecie, na wszystkich słupach ogłoszeniowych, w sołectwach i tablicach 

ogłoszeniowych. W ubiegłym roku było obwieszczenie  opublikowane w gazecie lokalnej.   

Ze strony Gminy zostało zrobione więcej niż wskazują przepisy, wyszliśmy z szerszą 

informacją, a jeśli ktoś nie czyta i nie słucha to trudno mieć pretensje do tego kto wytworzył 

informację.   

Pani nauczycielka informatyki z ZPO Nr 1   powiedziała, iż nie było jej intencją  aby pouczać 

ale pokazać, że są osoby starsze, które miały problem.  Może warto byłoby wprowadzić 

korektę, bo takich przypadków było kilka,  również w innych komisjach wyborczych. 

Dyrektor Sławomir Owczarek – poinformował, że  są pewne przepisy, które to wszystko 

warunkują i nie jest to takie proste jak wydaje, bo ktoś mieszka tu to w tym okręgu głosuje. 

Przy tworzeniu okręgów musi być brana pod uwagę ilość mieszkańców nawet trzeba dzielić 

ulice  w odpowiedni sposób, a nie tak, że ktoś mieszka bliżej to się go przydzieli do danego 

lokalu wyborczego.  

Pani nauczycielka – zgodziła się z wypowiedzią pana Owczarka. Dodała, że  Włoszczowa jest 

miastem „rozciągniętym” i trudno jest to miasto  odpowiednio podzielić. 

Radny Mirosław Małecki – zwrócił się do pana Dyrektora z pytaniem, czy pamięta to na co 

wcześniej były radny zwracał uwagę. W sprawie usytuowania lokali wyborczych z ulicy 

Partyzantów do Biblioteki Publicznej, a z ulicy Koniecpolskiej do Hali Sportowej. To Rada 

podjęła taką decyzję i miedzy innymi miejscowość Kąty do Bebelna.  Proszę mówić prawdę. 

Dyrektor Owczarek – odniósł się do pytania radnego Małeckiego – cyt.: „Pamiętam panie 

radny i nie skłamałem ani jednym słowem. Jeśli w mojej wypowiedzi padło słowo nieprawdy 

proszę o wskazanie, które to słowo.  Jeśli chodzi o przydzielenie miejscowości Kąty do 

Bebelna to jak pan dobrze wie byli mieszkańcy z miejscowości Kąty i to zostało zmienione, 

z czego Komisarz Wyborczy nie był zadowolony, ale zmieściliśmy się tam w ilości 

mieszkańców przypadających na ten okręg.  Mieszkańcy z końca ulicy Sienkiewicza muszą iść 

głosować do  ZSP Nr 2 przy ulicy Koniecpolskie, ponieważ jak pan doskonale wie trzy lata 

temu PKP wymówiło Gminie umowę i nie wyraziło zgody, aby w ich pomieszczeniach był 

zlokalizowany lokal wyborczy. We wcześniejszych wyborach Gmina mogła skorzystać 

z pomieszczeń PKP i zlokalizować lokal wyborczy, teraz już nie może.” 

Do punktu 10         

Przewodniczący Rady – stwierdził, iż został wyczerpany zaproponowany porządek obrad 

i zamknął obrady ósmej   sesji VIII kadencji 2018-2023. 
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